
Vážené kolegyně, vážení kolegové, 

rozhodl jsem se znovu kandidovat do zaměstnanecké komory AS MFF UK, 
jehož členem jsem už byl v předchozích dvou volebních obdobích. Velmi 
aktivně jsem se účastnil zejména jednání ekonomické komise senátu. 
Pokud budu zvolen, chtěl bych v této činnosti i nadále pokračovat.  

Nebudu zde uvádět seznam jednotlivých bodů, které bych se případně 
pokoušel prosadit, protože ze svého dosavadního působení v senátu je mi 
jasné, že potřeby a přání jednotlivých sekcí, a někdy i jejich částí jsou 
často velmi odlišné a je o nich třeba vést debatu. Také si myslím, že, ač se to někdy zaměstnancům 
možná nezdá, funguje fakulta v rámci možností velmi dobře a není tedy potřeba tlačit na výrazné 
změny. Samozřejmě, vždy je ale co zlepšovat – (nejen) z pozice tajemníka Ústavu částicové a jaderné 
fyziky se často setkávám s řadou věcí, nad kterými se mi nelíbí. Mým hlavním cílem však spíše je, aby 
senát byl pokud možno konstruktivním partnerem vedení fakulty a alespoň občas z něj, třeba i s mým 
přičiněním, vzešly návrhy, které by byly pro fakultu přínosné a snad i ulehčili život zaměstnancům.  

Speciálně bych se zmínil pouze o jednom bodu. Jedním z nejdůležitějších úkolů příštího senátu bude 
volba nového děkana fakulty. V současné době už je znám jeden kandidát, současný proděkan doc. 
Rokyta. Podle mého názoru se jedná o velmi kvalitního kandidáta, a byl bych spokojen, kdyby ho 
senát novým děkanem zvolil. Nicméně doufám, že kandidátů na děkana bude více a senát z nich bude 
moci vybírat. 

 

        S úctou 

        Milan Krtička 

  

 


